

Mr. Hassan AbdulRahman Al Serkal
Chief Executive Officer

DFM

Date: 21/02/2021

السيد حسن السركال المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

التاريخ: 21/02/2021

Subject: General Assembly Meeting

الموضوع: إجتماع الجمعية العمومية

Dear Sirs,

تحية طيبة و بعد،

In accordance to the latest updates from Securities & Commodities Authority, kindly note the following:

بناءً على المستجدات الاخيره الوارده من هيئة الاوراق الماليه و السلع، ارجو اعلامكم بما يلي:

1. Shareholders have the choice to attend the Meeting by actual attendance or remotely.
2. SMS message, with the registration and voting link and access code shall be sent on Thursday the 25th of Feb 2021.
3. Registration and voting will be opened from the time the SMS message is received until the meeting starts at 12:00 PM on Sunday the 28th of Feb 2021, and voting will be extended during the meeting until it ends.
4. At the beginning of the meeting, only registered shareholders are entitled to vote and watch the live broadcast of the meeting.
5. For more information, please contact the registrar at Dubai Financial Market on 04-30555319

1. بإمكان المساهم الإختيار بين الحضور الفعلي للإجتماع او الحضور عن بعد.
2. سوف يتم إرسال رساله نصيه تحمل رابط التسجيل و التصويت و رمز الدخول في يوم الخميس 2021/02/25 .
3. سيتم فتح التسجيل و التصويت من وقت إستلام الرساله النصيه وحتى موعد بدء الإجتماع الساعه 12:00 من بعد ظهر يوم الاحد الموافق 2021/02/28 و يمتد التصويت اثناء الإجتماع حتى نهايته.
4. مع بداية الإجتماع يحق للمساهمين المسجلين التصويت و مشاهدة البث المباشر للإجتماع.
5. لمزيد من المعلومات يمكن الإتصال بالمسجل لدى سوق دبي المالي على الرقم 04-30555319

Best regards,

و إقبلوا فائق الاحترام و التقدير،

Head of Legal & Compliance
Sahem Abdelhaq

مدير الدائره القانونيه و الامتثال
سهم عبدالحق

